

Pharmaceutical & Medical Device
Industry Working Group (IWG) Fact Sheet
制药及医疗器械行业小组情况说明书

Group Coordinator: Lance Lu, BeiGene

小组协调员：卢来升，百济神州

Group Members:

小组成员：

3M	Abbott	Allergan/Abbvie
Alliance Pharma	AstraZeneca	Bayer
Beiersdorf	BeiGene	Danone
Eli Lilly	GSK	Haleon
J&J	Kenvue	Medtronic
MSD	Novartis	Novo Nordisk
OLYMPUS	Organon	Philips
Roche	SANOFI	Servier
Siemens Healthineers	Takeda	ZUIKO
Haier (Observer)		

Key Objective(s)

主要目标：

Protecting the patient safety

保护患者安全

Sharing Information on the Counterfeiting of Pharmaceuticals & Medical Device, illegal diversion, and other illicit trade

药品和医疗器械假冒伪劣、非法转卖等非法交易信息共享

Initiating Enforcement Actions through the Appropriate Authorities

通过适当的主管部门发起执法行动。

Introduction

介绍：

Members of the Pharmaceutical & Medical Device Industry Working Group (PMIWG) work closely to cooperate in the following key areas:

制药及医疗器材行业小组成员在以下关键领域紧密合作：

- Coordinate intelligence at a working industry level to better support actions at both provincial and international levels.
- 从整体行业的角度协调情报，以更好地支持省际和国际上的行动。
- Discuss ongoing industry concerns and trends and develop strategies to counter them. This includes coordinated discussions with relevant government bodies whenever possible, including CFDA, MPS, PSBs, FDAs.
- 讨论当前行业关注的问题和趋势，并制定应对策略。这包括尽可能与相关政府机构进行协调讨论，包括 CFDA、MPS、PSBs、FDA。